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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/09-14/ 
URBROJ:  2170/01-09-10-09-1 
Rijeka,  06. 02. 2009 
                                    

 
  

 
  

 
ZAPISNIK 

S 15. SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
 

15 sjednica VMO Brašćine-Pulac održana je 05.02.2009. (četvrtak) s početkom u 17,00 sati u 
prostorijama MO Brašćine-Pulac, Volčićev trg br.2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Josip Rupčić, predsjednik VMO 
- Ksenija Marojević Velčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Petar Dragičević, član VMO 
- Zlatko Vosilla,član VMO 
- Ivica Šćiran,član VMO 
- Ivana Prpić, tajnik MO 
 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

       1. USVAJANJE ZAPISNIKA S 14. SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
-   2. USVAJANJE PLANA AKTIVNOSTI ZA 2009. GODINU 
-   3. UPUSTVA ZA RAD U OBLASTI FINANCIJA VMO ZA 2009. GODINU 
-   4. INFORMACIJA O 17. MEMORIJALNOM TURNIRU "ZVONIMIR  ŠKERL" 
-   5.NATJEČAJ ZA PRIJAVU PRIJEDLOGA PROJEKTA "RIJEČKI PROGRAM LOKALNOG            

PARTNERSTVA 
-   6. RAZNO 
- divlji deponij u Lukovićima 
- - informacija o vodovodu na gornjem Pulcu 
- - informacija o radovima na Kozali 
- zatvaranje ceste u ulici Kozala 86 
- postavljanje ogledala i zvučnih traka u Ulici Drenovski put (zahtjev grañana) 
- nedovršeni radovi u ulici Kvarnerska kod k.br.6 
- prenamjena sredstava iz prioriteta za  2009. godine  
-  
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Zapisnik s 14. sjednice VMO Brašćine-Pulac jednoglasno je usvojen. 
 
 
AD 2 
Predsjednik VMO gdin. Josip Rupčić upoznao vijećnike sa izradom Plana aktivnosti za 2009. 
godinu. (Plan Aktivnosti u prilogu) 
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Plan aktivnosti Vijeća MO jednoglasno prihvaćen i usvojen 

  
AD 3 
Predsjednik upoznao vijećnike s načinom financiranja te uputama dobivenim od Odjela za 
samoupravu i upravu  
 
AD 4 
Predsjednik VMO gdin. Josip Rupčić upoznao vijećnike o održanom 17. Memorijalnom turniru 
Zvonimir Škerl koji se tradicionalno održava u dvorani Dinko Lukarić. Održava se dvodnevni 
rukometni turnir , pokrovitelji i učesnici u memorijalnom turniru su MRK Kozala, 128 brigada Sveti 
Vid i VMO Brašćine-Pulac. Ukupno se prijavilo osam ekipa iz Čakovca, Medveščaka, VG Dubrava, 
Zagreb Croatia osiguranje, Crikvenica, Pečine, Zamet i Kozala. Turnir je otvorio Gradonačelnik 
mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

 
 
AD 5 

Predsjednik Vijeća JE  upoznao vijećnike o objavljenom natječaju Grada Rijeke  za prijavu 
prijedloga projekta za "Riječki program lokalnog partnerstva" namijenjen vijećima mjesnih odbora 
na području grada Rijeke, udrugama i grupama grañana zainteresiranim za neposredno 
sudjelovanje u ureñenju manjih neureñenih ili javnih površina ili njihovih dijelova. Program lokalnog 
partnerstva podrazumijeva sufinanciranje komunalne opreme, grañevnog materijala i sadnica, te 
troškove korištenja grañevinskih strojeva u iznosu do 30.000,00 kuna po projektu. Najznačajniji 
ciljevi Programa su:potaknuti vijeća mjesnih odbora, udruge i grupe grañana na zajedničko učešće 
u rješavanju manjih komunalnih problema radi zadovoljavanja potreba odreñene uže lokalne 
zajednice (mjesni odbor, ulica, stambeni blok i sl.),  

 

Vijeće jednoglasno pohvalilo inicijativu poticanja grañana, mjesnih odbora i Udruga te donijelo stav 
da ovu godinu neće se prijaviti jer nema dovoljno zainteresiranih grañana (volontera)  

 

 
Ad 6 
A/ Predsjednik upoznao vijećnike sa deponijem grañevinskog materijala u ulici Lukovići koje 
deponira DIRA gradnja i kritiku prema Gradu koji ne poduzima ništa po istom nego i dalje 
odobrava deponiranje grañevinskog materijala te napominje da bi trebalo isto staviti u Novi list 
možda bi se tad netko probudio i reagirao, i prestao devastirati okoliš 
Vijeće je jednoglasno podržalo da se poduzmu potrebni koraci kako se ne bi širio deponij i 
da se isti ukloni te dogovoriti zajednički sastanak sa komunalnim redarom na terenu 
B/ Predsjednik upoznao vijećnike o skorom sklapanju ugovora za radove na vodovodu za gornji 
Pulac, koji bi nakon toga krenuli i radovi .Predviña se da će potpisivanje ugovora za rekonstrukciju 
vodoopskrbe Gornjeg Pulca s odabranim izvoñačem radova i stručnim nadzorom, odabranim 
putem javnog nadmetanja, uslijediti krajem mjeseca veljače 2009. godine.  
Po potpisivanju ugovora izvoñač radova će se odmah uvesti u posao kojim će se izvršiti 
rekonstrukcija postojećeg vodoopskrbnog sustava koji u mogućnosti zadovoljiti sve kriterije za 
kvalitetnu vodoopskrbu dijela naselja koji se nalazi na kotama terena iznad 304 metra nad morem.  
Izvoñač radova bit će tvrtka GP KRK, a vrijednost radova i materijala iznosi 6.450.469,73kn (bez 
PDV-a). Radovi će trajati 10 mjeseci. 
 
C/ 
Predsjednik upoznao vijeće sa radovima ulice Kozala i to: 
do današnjeg dana kompletno je izvedeno 514,10 m vodovodnih i kanalizacijskih cijevi obzirom se 
radovi na jednoj i drugoj komunalnoj infrastrukturi izvode istovremeno. Nadalje, u različitim su 
fazama izvedenosti radovi na izgradnji/zamjeni daljnjih 300 m predmetne komunalne 
infrastrukture. 
 
Do kraja veljače/početka ožujka planira se ukupno u potpunosti dovršiti 850 m vodovodnog 
cjevovoda te isto toliko sanitarnog kolektora, a sve u skladu s predviñenom dinamikom izvoñenja. 
Od početka izvoñenja radova evidentirano je grañevinskim dnevnikom čak 30 kišnih dana. Unatoč 
lošim vremenskim uvjetima (25% ukupnog vremena bili su kišni dani) radovi se odvijaju prema 
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planiranoj dinamici.  
 
Radovi se izvode u više dionica, otvorenih istovremeno, vodeći računa da razmak izmeñu njih 
bude najmanje oko 500 m kako bi se osigurala sigurnost u privremenom načinu prometovanja.  
Do sada je jedino bila zatvorena za promet svim vozilima Ulica Kapitanovo u dužini od 30 m od 
spoja s Ulicom Kozala i to od 04.12.2008. do 15.12.2008. Zatvaranje prometa uzrokovala je mala 
širina kolnika te neophodni radovi na izradi spoja postojećeg vodovodnog cjevovoda u Ulici 
Kapitanovo s novim cjevovodom u Ulici Kozala. Prometovanje je u tom vremenskom razdoblju bilo 
omogućeno obilazno preko Ulice Oktavijana Valića.  
 
D/ 
Predsjednik dao prijedlog od strane grañana da se zatvori prometovanje u ulici Kozala kod k.br.68, 
naime isti se priključuju na glavnu cestu koja je opasna za pješake a i za vozače, te je predložio da 
se pošalje dopis Odjelu za komunalni sustav da se postave zaštitne ograde a ulazak i izlazak auta 
za kuće koje su u okrugu k.br.68 je sa gornje strane. 
Vijeće jednoglasno prihvatilo i podržalo prijedlog da se cesta Kozala kod k.br.68 zatvori. 

E/ 
Predsjednik pročitao zahtjev grañanina gdina.  Babića iz Drenovskog puta a vezano za 
postavljanje ogledala i zvučnih traka u navedenoj ulici 
Vijeće jednoglasno prihvatilo i podržalo zahtjev te prijedlog je da se isti proslijedi Odjelu za 
komunalni sustav na daljnju obradu i rješavanje., prijedlog je da se sastanak održi u srijedu 
11.veljače 2009. u 10,00 sati i da sastanku bude prisutan i predstavnik Rijekaprometa 
F/Predsjednik upoznao vijećnike na primjedbe grañana iz  Ulice Kvarnerska, naime radovi su 
završeni još prije dva mjeseca ali napravljen slivnik te se voda zadržava kod navedenih kućnih 
brojeva i otežava kretanje pješaka. 
Zajednički stav Vijeća je da se proslijedi reklamacija na izvedene radove Vodovodu i 
kanalizaciji i da pokušaju riješiti i sanirati navedeni problem 
G/ 
Vijeće donijelo jednoglasno stav da se sredstva pod stavkom 8. iz komunalnih prioriteta za 2009. 
godinu "sanacija dijela ulice Oktavijana Valića" prenamjene u sanaciji Ulice Lukovići od k.br25 do 
k.br.47 iz razloga što je ista u puno gorem stanju nego O. Valića. 
 
 
 
Sjednica je završila  u  19,30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  


